
Email van de heer Loerakker inzake afsluiting Lage Kadijk 
 
Van: h.w Loerakker 

Verzonden: donderdag 24 mei 2012 23:14 
Aan: P.J. Bosma-Piek 

Onderwerp: Re: inzake afsluiting Lage Kadijk 

 
Betreft afsluiting Lage Kadijk. 
  
Geacht mevrouw Bosma, Raadsleden gemeente Haarlem. 
  
Inderdaad jammer dat de motie het niet gehaald heeft, en dat de petitie ook weinig resultaat heeft 
gehad. 
  
Dat het om een onzinnige afsluiting gaat mag blijken. Het gehele weiland tussen de Lage Kadijk is 
inmiddels gemaaid en de boer heeft er zo’n 60 koeien op lopen. 
De slootkanten zijn dan niet gemaaid, maar de koeien op zoek naar water trappen die helemaal af. 
dus mocht er al een nest zitten, gaat dat er onherroepelijk aan. 
  
Onbegrijpelijk dat de Raad zich laat ringeloren door de heer Nol en companen., een paar mensen met 
achterhaalde ideeén, die plezier voor veel andere daarmee verzieken. 
  
Misschien kan de wethouder nu eens langs de weilanden gaan kijken, vanaf de Molenplaskant, heb je 
er goed zicht op. 
  
Raad, kom terug op je besluit, dit lijkt nergens op, haal dat hek weg. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
H. Loerakker 
Cruquius 

  

 
------ Forwarded Message 
From: "P.J. Bosma-Piek  
Date: Sat, 31 Mar 2012 11:18:53 +0200 
To: F van Beusekom  
Subject: Re: Brief heer Nol inzake afsluiting Lage Kadijk 
 
Geachte mevrouw Van Beusekom, 
 
Helaas heeft de motie het niet gehaald, omdat de meeste partijen eerst het onderzoek willen 
afwachten. Wel hebben veel partijen gezegd dat zij zich ook afvragen of deze maatregelen nog wel 
zin heeft. De wethouder heeft beloofd om na het broedseizoen de resultaten van het onderzoek met 
ons te delen. Ik houd hem hieraan. Ik hoop dat we de opheffing van de Lage Kadijk voor elkaar gaan 
krijgen. 
 
Verder kun u altijd een reactie toesturen naar de griffie met het verzoek dit door te sturen naar de 
leden van de Raad. Dit heeft de heer Nol ook gedaan. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
P. Bosma 
 
 

 


